
Kære kulturudvalg 

Jeg er en af de lyttere, der meget nødigt vil undvære P2. 

Argumentet med, at konkurrence er godt, er ikke nødvendigvis et godt argument. Da TV2 i sin tid kom til, 

betød det en stor forringelse af kvaliteten på DR1, selvom man måske kunne have forventet det modsatte. 

P2 er en supergod kanal med dygtige og vidende værter.  

Populærmusik er ok, men det  kan man få rigeligt af på diverse andre kanaler, så vil I ikke nok være så 

venlige at bevare P2 – så er vi rigtig mange, der bliver jublende glade! 

Med venlig hilsen 

Sara Skovsted 
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